
 

 

 

 

Kort verslag van het gesprek met Raoul White met 4 Stadsdorpers 

Geerdinkhof op 28 juni 2023 

 

Op 28 juni jl. hadden vier mensen van Stadsdorp Geerdinkhof een gesprek met de 

portefeuillehouder Wonen van Stadsdeel Zuidoost, Raoul White. Deze vier mensen waren: 

Carolien van den Berg, Marten Pols, Gerrie Toebast en Anna Kok. Bij dit gesprek was ook Enid 

Pieters aanwezig, de gebiedsmakelaar van o.a. de G-buurt.  

De gespreksonderwerpen waren:  

1. Aandacht voor seniorenwoningen in Zuidoost, zowel koop als huur 
2. Aanpassingen in onze grote huizen 
3. Samenwerking met de Garstkamp 
4. Plek van ouderen in het masterplan 

 

Na een korte kennismaking begon Raoul White met te zeggen dat het stadsdeelbestuur 

‘ouderen’ een belangrijke groep vindt waar zeker aandacht voor is. De stadsdeelvoorzitter 

Tanja Jadnanansing (met de portefeuille Zorg) heeft dan ook een seniorenwerkgroep opgericht 

die advies geeft aan het stadsdeelbestuur.  

1. White gaf aan onlangs een gesprek gehad te hebben met Woonzorg Nederland. Woonzorg 

Nederland is een landelijke wooncorporatie voor senioren en realiseert een afwisselend 

woonaanbod voor senioren. In de K-buurt zal een woningencomplex gerealiseerd worden door 

Woonzorg Nederland met een grote diversiteit: oud-jong en verschillende culturele 

achtergronden. Ook in Venserpolder en Reigersbos zullen voorzieningen voor ouderen 

gerealiseerd worden. Bewoners van Zuidoost krijgen voorrang om in de nieuw te ontwikkelen 

voorzieningen te kunnen wonen.  

Op onze vraag om een overzicht te krijgen van ouderenhuisvesting nu en in de toekomst werd 

positief gereageerd. Dit kunnen we tegemoetzien. 

2. We hebben het verhaal naar voren gebracht van een buurtbewoner die zijn huis wil(de) 

aanpassen opdat er meer mensen in zijn huis zouden kunnen wonen. Dit werd afgewezen op 

grond van een star gehanteerd vergunningenbeleid. De ambtenaar die huisvestingsplannen 

moet toetsen aan de vergunningen heeft enige tijd geleden aangegeven te kijken in hoeverre 

hier meer ruimte in mogelijk is. Enid Pieters gaat uitzoeken in hoeverre hij daarin geslaagd is. 



 

 

3. De samenwerking met de Garstkamp of liever gezegd de onmogelijkheid om samen te 

werken met de Garstkamp is uitgebreid aan de orde geweest. Wij hebben als Stadsdorp 

aangegeven behoefte te hebben aan een ontmoetingsplek. Maar ook samenwerking op het 

gebied van zorg en welzijn zou zeer welkom zijn. Ook White is van mening dat samenwerking 

met de Garstkamp tot de mogelijkheden zou moeten behoren.  

Enid Pieters gaat contact leggen met de gebiedsbeheerder Oost van Ymere, de verhuurder van 

de Garstkamp. 

4. We hebben het kort gehad over het Masterplan van Zuidoost. Dit 20-jaren plan is opgericht 

om te werken aan verbeteringen op het gebied van wonen, werken, onderwijs en veiligheid, 

nu én in de toekomst. Het wil meer kansen creëren voor jongeren, de leefbaarheid in de wijk 

vergroten en Zuidoost veiliger maken. Opvallend is dat ouderen niet of nauwelijks genoemd 

worden.  

Dit werd beaamd door White, maar het bestuur maakt zich desondanks sterk om het wonen 

voor ouderen te verbeteren. Zie hiervoor punt 1. 

We sloten af met te zeggen dat we het een prettig gesprek vonden. We hadden het idee dat er 

echt naar ons geluisterd werd en er zijn afspraken gemaakt waar met name Enid Pieters, onze 

gebiedsmakelaar, op terug gaat komen. Raoul White gaf aan op werkbezoek te willen komen 

in de G-buurt en ontvangt graag een uitnodiging. Misschien kan de Vereniging hier ook een rol 

in spelen. 

 

Anna Kok, kartrekker Stadsdorp Geerdinkhof 


